
 Protokół  Nr LXVII/22 

 LXVII  Sesji Rady Miasta Piły 

 która odbyła się 29 listopada 2022 r. 

 zdalny tryb obradowania 

 (czas trwania godz.12.00 - 14:00) 

 Ad 1. 
 Sprawy regulaminowe. 

 Przewodnicząca  Rady  Miasta  stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na 

 podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Obecnych  było  22  radnych.  (nieobecny 

 Krzysztof Zając) 

 Obrady  LXVII  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła  Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady 

 Miasta Piły. 

 Przewodnicząca  Rady  odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego 

 dotyczącego  ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji 

 i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady 

 Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących  w 

 obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych  przez 

 rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych  osób  spełniany 

 jest poprzez: 

 ●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią 

 informacji, dotyczącej przetwarzania danych osobowych, 

 ●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych 

 na drzwiach wejściowych lokalu, w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły. 

 Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły 

 zapoznała się z treścią informacji”. 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powitała  radnych.  W  imieniu 

 swoim  oraz  pań  i  panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i 

 wszystkich państwa, którzy nas oglądali  za ich pośrednictwem. 

 Porządek obrad. 

 1.  Sprawy regulaminowe 

 2.  Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych 

 działaniach pomiędzy LXIV a LXVII  sesją Rady Miasta Piły - druk nr 943. 

 3.  Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym, 

 zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  od  11  października  2022 

 r. do 10 listopada 2022 r.  - druk nr 942. 

 4.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

 odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i 

 dzierżawy - druk nr 956. 

 5.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  scalenia  i 

 podziału  nieruchomości  położonych  w  Pile  w  rejonie  ulic  Zamiejskiej  i 

 Wiśniowej - druk nr 957. 

 6.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu 

 współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi 

 podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  2023  rok 

 - druk nr 954. 

 7.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 

 LIII/571/22  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  25  stycznia  2022  r.  w  sprawie 

 przystąpienia  do  opracowania  aktualizacji  Strategii  rozwoju  miasta  Piły 

 do 2035 roku - druk nr 955. 

 8.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  stawki  za  1 

 kilometr  przebiegu  pojazdu  dowozu  uczniów  określonych  w  art.  39  ust.  4 

 ustawy  z  dnia  14  grudnia  2016  r.  Prawo  oświatowe  w  Gminie  Piła  -  druk 

 nr 953. 

 9.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za 

 pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę Piła - druk nr 958. 
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 10.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  „Programu 

 usuwania  wyrobów  zawierających  azbest  dla  terenu  Gminy  Piła  na  lata 

 2023 – 2032" - druk nr 952. 

 11.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych 

 zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniu  chronionym  -  druk 

 nr 945. 

 12.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu 

 zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy  Jastrzębiej 

 i rzeki Gwdy - druk nr 950, załącznik 950 gml. 

 13.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do 

 sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

 miasta  Piły  w  rejonie  ulic:  Wroniej,  Jastrzębiej  i  Przepiórczej  -  druk  nr 

 951. 

 14.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  wniosku  z  dnia 

 26 września 2022 roku według właściwości - druk nr 965. 

 15.  Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 944. 

 16.  Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 17.  Zamknięcie obrad. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  c  zy  są  propozycje  do 

 dzisiejszego porządku obrad. 

 Brak propozycji. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Kazimierza  Sulimę 

 -  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu 

 z LXIV sesji Rady Miasta Piły. 

 Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  odczytał  informację 

 w  sprawie  protokołu  z  LXIV  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu 

 LXIV  sesji Rady Miasta Piły bez odczytania. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:03:10 do 00:05:23 
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 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Maria  Kubica  -  przewodnicząca 

 Rady  Miasta  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Kazimierza  Sulimy 

 -  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  przyjęcie  protokołu  z  LXIV  sesji  Rady  Miasta 

 bez odczytania. 

 Rada  przyjęła  wniosek  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”  (głosowało  21 

 radnych) 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Kazimierza  Sulimę 

 -  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu 

 z LXV sesji Rady Miasta Piły. 

 Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  odczytał  informację 

 w  sprawie  protokołu  z  LXV  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu 

 LXV  sesji Rady Miasta Piły bez odczytania. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:06:48 do 00:07:37 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Maria  Kubica  -  przewodnicząca 

 Rady  Miasta  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Kazimierza  Sulimy 

 -  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  przyjęcie  protokołu  z  LXV  sesji  Rady  Miasta 

 bez odczytania. 

 Rada  przyjęła  wniosek  wynikiem  głosowania:  22  głosy  „za”  (głosowało  22 

 radnych) 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Kazimierza  Sulimę 

 -  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu 

 z LXVI sesji Rady Miasta Piły. 

 Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  odczytał  informację 

 w  sprawie  protokołu  z  LXVI  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie 
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 protokołu  LXVI  sesji Rady Miasta Piły bez odczytania. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:08:57 do 00:10:02 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Maria  Kubica  -  przewodnicząca 

 Rady  Miasta  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Kazimierza  Sulimy 

 -  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  przyjęcie  protokołu  z  LXVI  sesji  Rady  Miasta 

 bez odczytania. 

 Rada  przyjęła  wniosek  wynikiem  głosowania:  22  głosy  „za”  (głosowało  22 

 radnych) 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.2 

 Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy 

 LXIV a LXVII  sesją Rady Miasta Piły. 

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta  wprowadziła  autopoprawkę  w  punkcie  4: 

 w  zapisie  jest  ,,posiedzeniu  Polsko-Niemieckiej  Grupy  Robotniczej”  a  powinno  być 

 ,,posiedzeniu  Polsko-Niemieckiej  Grupy  Roboczej”.  Z  apytała,  czy  radni  mają  pytania  do 

 przedstawionej informacji? 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:11:50 do 00:12:26 

 Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:12:59 do 00:14:35 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.3 

 Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z 

 wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 października 2022 r. do 10 listopada 2022 r. 
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 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała,  czy  radni  mają  pytania 

 do przedstawionego sprawozdania? 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 
 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:15:31 do 00:16:28 

 Sprawozdanie  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.4 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku 

 przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Monika 

 Łukomska -  dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie  projektu 

 uchwały  Monikę Łukomską - dyrektor wydziału Gospodarki  Nieruchomościami. 

 Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:17:30 do 00:18:19 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:18:28 do 00:18:42 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  (głosowało  21 

 radnych) 
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 Uchwała nr LXVII/680/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.5 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  scalenia  i  podziału 

 nieruchomości położonych w Pile w rejonie ulic Zamiejskiej i Wiśniowej . 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Monika 

 Łukomska -  dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie  projektu 

 uchwały  Monikę Łukomską - dyrektor wydziału Gospodarki  Nieruchomościami. 

 Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:20:30 do 00:24:09 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:24:19 do 00:24:43 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:25:16 do 00:26:05 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:26:20 do 00:26:30 

 Monika Łukomska - dyrektor WGN  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:26:42 do 00:28:18 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 
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 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  3  głosy  „przeciw” 

 (głosowało 21 radnych) 

 Radna Gabriela Milska  złożyła wniosek formalny o  reasumpcję głosowania. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła  głosowanie  w  sprawie 

 wniosku o reasumpcję głosowania  radnej Gabrieli Milskiej. 

 Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  17  głosów  „za”,  3  głosy  „przeciw” 

 2 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 22 radnych). 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  3  głosy 

 „przeciw” (głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/681/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 6. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z 

 organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 

 publicznego na 2023 rok. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Teresa 

 Jakubowska  Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie  projektu 

 uchwały  Teresę  Jakubowską  Z-cę  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy 

 Europejskich. 

 Teresa  Jakubowska  Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:33:06 do 00:35:01 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 8 



 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:35:12 do 00:35:51 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:36:05 do 00:37:21 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:37:37 do 00:38:44 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  17  głosów  „za”,  1  głos  „przeciw” 

 3 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/682/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 7. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  LIII/571/22  Rady  Miasta 

 Piły  z  dnia  25  stycznia  2022  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  aktualizacji 

 Strategii rozwoju miasta Piły do 2035 roku. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Teresa 

 Jakubowska  Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie  projektu 

 uchwały  Teresę  Jakubowską  Z-cę  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy 

 Europejskich. 

 Teresa  Jakubowska  Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:40:37 do 00:43:46 

 Włodzimierz Bystrzycki - przewodniczący KSS  zabrał  głos. 
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 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:40:37 do 00:43:46 

 Teresa Jakubowska Z-ca Dyr. Wydz RFE  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:45:00 do 00:45:29 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:45:44 do 00:45:55 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  4  głosy 

 „wstrzymujące się” (głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/683/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 8 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu 

 pojazdu  dowozu  uczniów  określonych  w  art.  39  ust.  4  ustawy  z  dnia  14  grudnia  2016  r. 

 Prawo oświatowe w Gminie Piła. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Sebastian 

 Dzikowski - dyrektor  wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie 

 projektu  uchwały  Sebastiana  Dzikowskiego  -  dyrektora  wydziału  Oświaty, 

 Kultury i Sportu. 

 Sebastian  Dzikowski  -  dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  przedstawił 

 projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:47:58 do 00:50:29 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:37 do 00:50:45 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  1  głos 

 „wstrzymujący się ” (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/684/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 9 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  pobyt  dziecka  w 

 żłobkach prowadzonych przez Gminę Piła. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Sebastian 

 Dzikowski - dyrektor  wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie 

 projektu  uchwały  Sebastiana  Dzikowskiego  -  dyrektora  wydziału  Oświaty, 

 Kultury i Sportu. 

 Sebastian  Dzikowski  -  dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  przedstawił 

 projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:52:26 do 00:53:38 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 
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 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:47 do 00:54:24 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:54:35 do 00:55:56 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:56:06 do 00:56:37 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:56:50 do 00:56:56 

 Sebastian Dzikowski - dyrektor  wydziału Oświaty, Kultury i Sportu  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:57:01 do 00:59:22 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:35 do 00:59:51 

 Sebastian Dzikowski - dyrektor  wydziału Oświaty, Kultury i Sportu  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:58 do 01:00:25 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  3  głosy  „przeciw” 

 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/685/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 10 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  usuwania  wyrobów 

 zawierających azbest dla terenu Gminy Piła na lata 2023 – 2032". 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Lidia  Plewa 
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 Z-ca Dyr. Wydz.Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie  projektu 

 uchwały  Lidię Plewę Z-ca Dyr. Wydz.Gospodarki Komunalnej  i Mieszkaniowej. 

 Lidia  Plewa  Z-ca  Dyr.  Wydz.Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  przedstawiła 

 projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:02:25:00 do 01:04:53 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały  jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:05:04 do 01:06:03 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:06:15 do 01:06:25 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:06:36 do 01:07:47 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:08:07 do 01:08:59 

 Lidia Plewa Z-ca Dyr. Wydz.Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:09:11 do 01:09:58 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  1  głos 

 „wstrzymujący się ”(głosowało 20  radnych) 

 Uchwała nr LXVII/686/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad. 11 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia 

 odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Wandę  Kolińską  Dyrektor 

 Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  o przybliżenie  uchwały. 

 Wanda  Kolińska  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  przedstawiła 

 projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:11:58 do 01:15:12 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:15:21 do 01:16:02 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:16:38 01:16:53 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:17:13 do 01:18:30 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:18:39 do 01:18:48 

 Wanda Kolińska  Dyrektor MOPS  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:19:03 do 01:24:58 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”  (głosowało  22 

 radnych) 
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 Uchwała nr LXVII/687/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 12 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania 

 przestrzennego miasta Piły w rejonie ulicy Jastrzębiej i rzeki Gwdy. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Iwona 

 Wojtecka - dyrektor  Miejskiej Pracowni Urbanistycznej. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Iwonę  Wojtecką  -  dyrektor 

 Miejskiej Pracowni Urbanistycznej  o przybliżenie uchwały. 

 Iwona  Wojtecka  -  dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  przedstawiła 

 projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:26:36 do 01:28:54 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że ww. projekt uchwały komisja zaopiniowała jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:29:03 do 01:29:18 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii 

 w tej sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:29:25 do 01:29:36 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:29:44 do 01:30:06 

 Iwona Wojtecka - dyrektor  Miejskiej Pracowni Urbanistycznej  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:30:14 do 01:30:26 
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 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  załącznika  nr  5 

 nie głosujemy ponieważ są to dane przestrzenne. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 załącznik nr 4. 

 Załącznik nr 4 

 Rozstrzygnięcie  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  zmiany  miejscowego  planu 

 zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulicy Jastrzębiej i rzeki Gwdy. 

 Rada  podjęła  załącznik  nr  4  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  3  głosy 

 „wstrzymujące się ”(głosowało 22  radnych) 

 Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie załącznik nr 3. 

 Załącznik nr 3 

 Rozstrzygnięcie  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  zmianie  miejscowego  planu 

 zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy  Jastrzębiej  i  rzeki  Gwdy, 

 inwestycji  z  zakresu  infrastruktury  technicznej,  które  należą  do  zadań  własnych  gminy 

 oraz zasadach ich finansowania. 

 Rada  podjęła  załącznik  nr  3  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  3  głosy 

 „wstrzymujące się ”(głosowało 22 radnych) 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie załącznik nr 2. 

 Załącznik nr 2 

 Rozstrzygnięcie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  projekt  zmiany  miejscowego  planu 

 zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy  Jastrzębiej  i  rzeki  Gwdy,  nie 

 narusza  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 

 miasta Piły. 

 Rada  podjęła  załącznik  nr  2  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  3  głosy 

 „wstrzymujące się ”(głosowało 22  radnych) 
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 Załącznik nr 1 nie podlega głosowaniu - ponieważ jest to rysunek planu. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  2  głosy 

 „wstrzymujące się ”, 1 głos „przeciw ” (głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/688/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 13 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego 

 planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic:  Wroniej,  Jastrzębiej 

 i Przepiórczej. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Iwona 

 Wojtecka - dyrektor  Miejskiej Pracowni Urbanistycznej. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Iwonę  Wojtecką  -  dyrektor 

 Miejskiej Pracowni Urbanistycznej  o przybliżenie uchwały. 

 Iwona  Wojtecka  -  dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  przedstawiła 

 projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:35:07 do 01:36:20 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że ww. projekt uchwały komisja zaopiniowała większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:36:29 do 01:36:42 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 
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 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  1  głos  „przeciw” 

 2 głosy „wstrzymujące się”(głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/689/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 14 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  wniosku  z  dnia  26  września  2022 

 roku według właściwości . 

 Projekt  uchwały  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Teresa  Kasior  -  członek  Komisji 

 Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Wiolettę  Stalęgę  - 

 przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o  przybliżenie uchwały. 

 Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:38:21 do 01:41:28 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:41:43 do 01:41:48 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  3  głosy 

 „wstrzymujące się”(głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXVII/690/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad. 15 

 Informacja w sprawie interpelacji i zapytań. 

 Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej 

 www.bip.pila.pl  w zakładce Rada Miasta Piły. 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:43:39 do 01:45:24 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:45:31  do 01:49:44 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 16 

 Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:50:13 do 01:51:14 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:51:27 do 01:51:50 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:52:08 do 01:53:52 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:54:08 do 01:54:31 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:54:41 do 01:56:41 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:56:49 do 01:57:17 
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 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:57:19 do 01:57:29 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:58:13 do 01:59:40 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:59:52 do 02:00:32 

 Ad. 17 

 Zamknięcie obrad. 

 W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady 

 Miasta Piły zakończyła obrady LXVII  sesji Rady Miasta Piły. 

 Protokół sporządziła  Przewodnicząca Rady Miasta 

 /-/ Edyta Wasielewska  /-/ Maria Kubica 
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